
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Prepis 

zvukovej nahrávky 

 

 

 

Tento dokument obsahuje automaticky generovaný prepis 

zvukovej nahrávky, zaznamenanej počas zasadnutia                                         

Súdnej rady Slovenskej republiky.  

 

Prepis bol vytvorený pomocou špecializovaného softvéru  na rozpoznávanie 

reči. Napriek vysokej presnosti tejto technológie sa v texte môžu vyskytnúť 

drobné nepresnosti alebo chyby. 

 

Uvedený prepis slúži výlučne na informačné účely a nenahrádza oficiálnu 

zápisnicu a zvukový záznam zo zasadnutia Súdnej rady Slovenskej republiky. 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Rečník 1  

Budeme pokračovať štrnástym bodom a poprosím vás, aby ste teda rovno zostali sedieť, 

keďže opäť sa tento bod týka kancelárie Najvyššieho správneho súdu, konkrétne 

ide o prerokovanie návrhu rozpočtu kapitoly kancelárie Najvyššieho správneho súdu na roky 

2 6 - 2 8, kde kancelária v súlade s §  8 6 zákona o súdoch, teda zákona 7 5 7 z roku 2 00 4 

predložila návrh rozpočtu kapitoly kancelárie Najvyššieho správneho súdu na tieto roky. 

Odovzdávam teda opäť slovo vedúcej kancelárie Najvyššieho správneho súdu, nech sa páči.  

Rečník 7  

Ďakujem pekne. Toto bude predpokladám o niečo kratšie, lebo vždy ten predpoklad 

do budúcna je taký ako keby jednoduchší a potom tá realita dňa prinesie rôzne veci a obmeny 

toho rozpočtu. Ten návrh, ktorý sme my pripravili na roky 2 0 2 6 - 2 0 2 8, bol v súlade 

s tým, ako nám predložilo tie ukazovateľa Ministerstvo financií v marci 2 0 2 5, suma, 

ktorú nám suma, ktorá nám bola pridelená, nároky najbližšie 3, bola zhodná 

síce na 8, 4 milióna, opäť zaokrúhlene, čo je dôležité povedať aj v kontexte toho, čo bude 

nasledovať a k, čo možno bude potom aj nasledovať ďalšie otázky, lebo to je podľa 

mňa pálčivá téma, nielen pre nás je, že my sme v rámci rozpočtu mohli dať len 1 prioritný 

výdavok a aj ten mohol byť iba kapitálový v rámci toho kapitálového výdavku, my sme si 

neuplatnili nič, čo je ale dôležité hneď na to povedať, že my sme si uplatnili alebo 

uplatňujeme 2 iné požiadavky, obidve sa týkajú personálneho substrátu, 1 z nich sa týka 

navýšenia počtu zamestnancov, tá je vlastne zmenená aj v tom rozpočte a teda žiadali sme 

navýšiť limit počtu zamestnancov oficiálnou cestou Ministerstvo financií začiatkom tohto 

roka, náš limit je 10 3, z toho 3 sú z plánu obnovy do júna 2 0 2 6. Potom je to vlastne 100. 

Ako som spomínala, že koncom roka nám boli 4 miesta z dôvodu konsolidácie vzaté 

na základe týchto rokovaní.  

Na začiatku hneď roka nám boli 4 miesta vrátené zo strany Ministerstva financií a bol to 

na základe práve toho listu, ktorý sa týkal toho navýšenia, on sa týkal aj týchto štyroch miest 

a navýšenia. Tá druhá, tá druhá otázka, ktorá sa týka personálneho substrátu, je otázka 

potencionálneho navýšenia rozpočtu na ďalšie roky s ohľadom na navýšenie, možné 

navýšenie osobných príplatkov pri zamestnancov tak, aby, aby boli, neboli v horšej pozícii 

ako ostatné súdy, do ktorej sa v podstate dostali od 1.  1. 2 0 2 5 z dôvodu toho, že uznesením 

vlády bolo pre ostatné súdy pridelené 5 00 na osobu navyše. Toto vlastne nebolo možné 

uplatniť v rozpočte, ale vlastne rokujeme tak, ako aj o tých miestach, čo sa týka príjmov, 

nikdy sa v rozpočte nikdy, doteraz sme nikdy nepredpokladali žiadne príjmy, pretože 

sú nepredvídateľné, čiže až potom tá realita dňa prinesie, pokiaľ ide o výdavky, tak vlastne 

kapitálové, ako som zmienila, sme neuplatnili.  

Je možné, že v priebehu tých rokov nasledujúcich, keď vzniknú nejaké potreby, tak budeme 

ich žiadať, ale preklasifikovať z bežných, t zn. nie navyše, čo sa týka tých bežných výdavkov, 

opäť bez toho, aby som sa akoby opakovať, lebo bol aj ten záverečný účet. Z tých bežných 

je to najviac práve na mzdy a odvody, aktuálne to teda rozpočítané na tých 10 3 zamestnancov 

do júna 2 0 2 6 a potom 100 zamestnancov, čo sa týka tovarov a služieb, tak ten rozpočet 

je pripravený tak, aby vedeli zabezpečiť predovšetkým nájom budovy a všetky ostatné 

nevyhnutné veci pre prevádzku, ktoré sa týkajú, ktoré sa týkajú vlastne pridružené veci 



k nájmu a všetky ostatné povinnosti, ktoré vyplývajú zo zákona a zmlúv a tie veci, ktoré som 

zmieňovala aj v záverečnom účte, ktoré idú z tej kategórie 6 30 a ono je to približne rovnaké, 

každým rokom je to iné iba o to, že vlastne na podprograme Nulajka 14 a teda informačné 

technológie financované zo štátneho rozpočtu, tam sa to v jednotlivých rokoch líši, 

takže podľa toho sa potom aj líši v tej kategórii tovary a služby tá suma, ale veľmi minimálne 

na tie roky, čo sa týka bežných transferov, zatiaľ je to, máme na rozpočítané okolo 100  000, 

je to presne 9 2 8 00. Tie bežné transfery, to sú vlastne nemocenské. Ak by bol nejaký odpor, 

samozrejme, že tam budeme musieť riešiť opäť primárne z vlastných a presunom a ak nie, 

tak budeme musieť žiadať plán obnovy. Som zmienila aj vlastne v záverečnom účte, 

my ho máme do júna 2 0 2 6. Uvidíme, čo sa podarí tento rok z toho, čo bolo z minulého roka 

prenesené a budúci rok sa zatiaľ predpokladá, ako je napísané v tom rozpočte, 1 3 8  000 

na položkách mzdových a súvisiacich a potom ešte sú tam aj 7  % priamych mzdových ide na, 

na tovary a služby súvisiace.  

Záverom by som povedala po tomto stručnom zhrnutí, že zatiaľ je to na rozpočtované 

s výnimkou tých personálnych vecí, ktoré som zmienila, že ten rozpočet by, by mal byť 

v podstate pre nás úplne dostačujúci. Otázne sú ale samozrejme nárast cien tovarov, služieb, 

ako sa zvýši harmonizovaný index, rast spotrebiteľských cien, podľa ktorého sa nám odvíja, 

odvíja nájom, potom je otázne to odškodné. Sú to zatiaľ, ale sme, ako som spomínala, 

nežiadali navýšenie prioritných, kapitálových, lebo iné možné neboli, takže to je stručné 

zhrnutie rozpočtu na najbližšie 3 roky.  

Rečník 2  

Veľakrát pomôže jednoduchá zmena večerného režimu.  

Rečník 1  

Áno, ja vám otázku hneď začnem, prvá, ani neviem, či sa správne pýtam vás.  

Rečník 2  

Ale.  

Rečník 1  

Pri jednoduchej zmene večerného režimu. Včera som sa zamyslela nad tým, že my sme v roku 

2 1 Súdna rada v spolupráci s vtedajšou ministerkou spravodlivosti určili počet miest sudcov 

na Najvyššom správnom súde 30 a máte ich tam 2 3, ak som dobre počítala a idem teda 

naspäť, že.  

Rečník 2  

Či.  

Rečník 1  

Lebo som to tam úplne nenašla, neviem, či som dobre hľadala, že či rozpočtujete tých 30 

alebo v komunikácii s vedením súdu, viete, že tento rok nebudú vyhlásené výberové konania 

alebo že ako to máte s nastavením na, na platy, či to je na ten faktický stav alebo je to na ten, 

na ten stav, ktorý je stanovený, že 30.  



Rečník 7  

Dobre, ja sa pokúsim, pokúsim to tak zjednodušene, že samozrejme, že tým, že sú miesta, 

tak na tie miesta idú financie, tak, ako som to aj nedávno vysvetľovala zamestnancom je, 

že vlastne tej jednej položky, ktoré záväzný ukazovateľ, všetky tie financie sú a keď nie sú 

sudcovia, tak vlastne ostávajú voľné a z toho sa dá použiť na odmeny.  

Rečník 1  

Čiže máte ich na tých 30 ľudí na Slovensku.  

Rečník 7  

Áno, lebo takto vždycky je z pohľadu rozpočtu potom ale sa stane, že keď sme si aj teraz dali 

zaviazať, že je možné, že keď ostane, prepadnú v prospech štátneho, oni vždy prepadli nejaké, 

ale hovorím, že minulý rok sme si dali aj zaviazať, aby sa vedeli využiť, ale áno, vždy je to 

na tých 30 miest a práve a vždy musí byť, že keby teraz nám príde 30 ľudí, to ešte dôležité 

povedať, že keby teraz je 30 sudcov, tak to, aké sú platy nastavené s tými osobnými 

príplatkami, tak my musíme pre tých sudcov mať v každom momente tie financie. 

No to ma zaujímalo. Čiže to vždy tak akoby musí platiť, a preto akoby, že nie je možné 

aj teraz zvýšiť osobné príplatky, lebo tie financie sú ako keby rozkaslíkované, že musí mať 

rozpočtárka v každom momente preto, aby pre tých sudcov bolo a možno tak akoby 

nadväzujúc, keď ste hovorili, že výberové, že my samozrejme, reflektujeme a pýtame sa 

a je to aj v predpoklad, v našich takých sumarizačných aj tabuľkách, ktoré sme predložili 

Ministerstvo financií v kontexte toho potenciálu navýšenia je, že je výberové konanie, 

že predpoklady, že prídu teraz dvaja sudcovia a budúci rok by mal byť. Podľa mojich 

informácií, ako mi bolo povedané, výberkov na ďalších troch, čo by malo byť potom 

ten počet 2 8 a my s tým teda musíme počítať a musíme počítať s tými 30.  

Rečník 1  

Ďakujem, ďalšie otázky nemáte, nikto nemajú otázky. Ukončujem rozpravu.  

Rečník 2  

Predkladám návrh uznesenia.  

Rečník 1  

Súdna rada Slovenskej republiky po prerokovaní návrhu rozpočtu kapitoly kancelárie 

Najvyššieho správneho súdu Slovenskej republiky na roky 2 0 2 6 - 2 0 2 8 predkladá vláde 

a Národnej rade Slovenskej republiky podľa §  8 6 zákona č.  7 5 7 z roku 2 00 4  Z. z. o 

súdoch a o zmene a doplnení niektorých zákonov. Stanovisko k návrhu rozpočtu kapitoly 

kancelárie Najvyššieho správneho súdu Slovenskej republiky na roky 2 0 2 6 - 2 0 2 8, ktorým 

berie na vedomie návrh rozpočtu kapitoly kancelárie Najvyššieho správneho súdu Slovenskej 

republiky na roky 2 0 2 6 - 2 0 2 8 podľa §  4 ods.  1 písmeno G zákona č.  1 8 5 z roku 

2 00 2  Z. z. v Súdnej rade Slovenskej republiky a o zmene a doplnení niektorých zákonov. 

Hlasujeme, prosím, teraz ďakujem. Hlasovalo všetkých 17 prítomných členov Súdnej rady 

Slovenskej republiky, hlasovalo 17, proti nebol nikto, nezdržal sa nikto, uznesenie bolo 

prijaté.  

Ďakujem za, za účasť. Dámy, majte sa, dovidenia. 


